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Město Pohořelice 
 

Zápis 
z 94. schůze rady města konané dne 9.4.2014 

 
Účast: Ing. Svoboda, Bc. Miroslav Novák, DiS., Mgr. Janičatová, Petr Hemala, Mgr. Plevzová, 
Ing. Kudrna, Mgr. Polák, tajemník Mgr. Kejík 
Zahájení: 13:00 hodin  
  
Schůzi rady města (dále jen RM) řádně svolal, zahájil a řídil starosta města Ing. Svoboda.  
Starosta následně přítomným členům RM předložil návrh programu, o kterém nechal hlasovat. 
V době zahájení zasedání rady přítomni všichni členové RM. 
 
Zahájení:   
 
Usnesení č. 1/94/14: RM schvaluje program schůze v tomto znění:  
1. Zahájení 
2. Kontrola úkol ů 
3. Interpelace členů rady 
4. Bytové záležitosti 
5. Žádosti 
6. Různé 
7. Závěr 

Výsledek hlasování:  7 pro  
 
ad 2) Kontrola úkolů 
 
- trvá osazení ul. Hybešova dopravním značením  
 
ad 3) Interpelace členů rady 
 
Mgr. Plevzová 
– dotaz na možnost poskytnutí zálohy v hotovosti pro zaplacení výdajů na zajištění návštěvy 
z partnerského města Poraje. 
 
Mgr. Polák  
– požádal o zapůjčení sálu Městského úřadu na den 25.6.2014 – dopoledne proběhne 
prezentace absolventských prací, účastní se žáci osmých tříd, pozval i vedení města. 
 
- dotaz na práce v parku – jaký bude další postup prací? Některé části parku jsou rozježděné 
Starosta podal bližší informace – ukončení prací má být do září, nyní se začíná budovat 
infrastruktura, hlavní cesta má být hotová do poloviny května. 
Mgr. Janičatová doplnila, že dva stromy v parku jsou zlomené. 
 
- dotaz na pracovníky pořízené z dotace SMO. Zeptal se, zda je to totéž jako MAS. Kdo je řídí? 
Odpověď - řídí je starosta, prostřednictvím Ing. Kohútové. 
Proběhla diskuze radních o potřebnosti a výkonech zaměstnanců placených z dotace SMO 
 
Mgr. Janičatová 
Budou se v parku doplňovat lavičky?  
Odpověď – původní lavičky s volutami budou opraveny a vráceny do parku 
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Ve frekventovaných časech není možné projet ul. Pšeničnou, parkují zde auta, tak, že 
znemožňují průjezdnost a chodcům ztěžují průchodnost. Je třeba, aby na situaci dohlédla 
městská policie. 
Dotaz na opravu radnice – bude se opravovat i sál? Bude se opravovat dům na ul. Tyršova, 
bude potřebovat zapůjčení prostor. Možná bude vhodné zapůjčit budovu ZŠ Šumická. 
 
p. Hemala 
- dotaz k parku – proč se začalo kopáním rýhy na kabel VO? Otázal se, zda někdo na úřadě 
viděl kabel a trasu jeho uložení. Obává se, že při výkopu rýhy na kabel podél trasy chodníku 
dojde k poškození kořenů části stromů. 
Za akci „Regenerace parku“ odpovídá investiční technik Ing. Stejskal. Stavba je prováděna 
v souladu s projektovou dokumentací a stavebním povolením. 
- Co se buduje za tiskárnou? Kdo dohlíží na stavbu za město? Konkrétně určit osobu. 
Státní pozemkový úřad (SPÚ) buduje v lokalitě mj. zpevněné i nezpevněné cesty. Tyto jsou 
zahrnuty v  tzv. „Plánu společných zařízení“ z komplexní pozemkové úpravy. Zpevněné cesty 
budou součástí protipovodňových opatření, budou křížit trasu hrází. 
- Pozemek k bývalé sýpce je uklizený. Kdy jej město koupí?  
Pozemek je Statku Pohořelice, přístup společnosti k odprodeji je zdrženlivý.  
- dotaz na truhlíky – některé jsou ve špatném stavu, někde je třeba je dosypat. Lípy v lipové 
aleji zřejmě taky uschnou. Opět by měl jeden člověk zodpovídat za konkrétní úkoly, nikoliv 
celý útvar. 
- podnět k zamyšlení - pokusit se zpřístupnit kostelní věž na letní sezonu.  
 
Ing. Kudrna 
- p. Světlíková mu poděkovala za zřízení přechodu. Upozornila, že koš je cca 5 metrů od 
lavičky na zastávce BUS a lidé hází odpadky na zem. Odpověď Kudrny na dotaz – pokud je 
koš hned u lavičky, v letních měsících obsah koše zapáchá. 
- Občané Velkého Dvora na městský pozemek vozí nepořádek (u senážní věže).  
- Kontejnery u drůbežárny se neodvezly a občané je zanáší nepořádkem. 
- Zeptal se, zda by nešlo udělat fasádu na dům č.p. 216 ve Velkém Dvoře. 
 
Starosta navrhl na příští RM pozvat firmu, která osvětluje nemovitosti – pro přípravu nasvětlení 
kostela 
 
ad 4) Bytové záležitosti 
 
K danému bodu byla přizvána paní Plchová z bytové správy, FO. 
 
Volný byt 2+1, Znojemská 860 
Radním byla předložena tabulka se jmény uchazečů o byt. 
Usnesení č. 2/94/14: RM ukládá oslovit p. … a pí …, zda trvá jejich zájem o přidělení 
bytu – konkrétně bytu 2+1 na ul. Znojemská 860 v Pohořelicích. Termín do příští RM. 

Výsledek hlasování: 7 pro, Z: Plchová 
 
 
ad 5) Žádosti 
 
Výpověď Profibaustoffe CZ, s.r.o. Brno o nájmu části pozemku za účelem umístění 2 
reklamních ploch s výpovědní lhůtou 3 měsíce. Smlouva zaniká ke dni 30.6.2014. 
Usnesení č. 3/94/14: RM bere na vědomí výpověď nájemní smlouvy o umístění dvou 
reklamních ploch, danou Profibaustoffe CZ, s.r.o. 

Výsledek hlasování: 7 pro, Z: Plchová 
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Smlouva o umístění a údržbě skříňky ALU CASE – převod z AGENCE CESTR s.r.o. na …, … 
Rtyně v Podkrkonoší s účinností od 1.4.2014 
Usnesení č. 4/94/14: RM schvaluje uzavření smlouvy o umístění a údržbě skříňky ALU 
CASE …, se  sídlem …, Rtyně v Podkrkonoší s účinností od 1.4.2014, včetně navrženého 
řešení bezesmluvního užívání v předcházejícím období. 

Výsledek hlasování: 7 pro, Z: Plchová 
 
Žádost manželů …, …, Pohořelice o pronájem části pozemku p. č. 542. Jedná se o navazující 
část pozemku, který již mají od města v pronájmu. 
Usnesení č. 5/94/14: RM souhlasí se zveřejněním záměru pronájmu části pozemku parc.č. 
542 v k.ú. Pohořelice nad Jihlavou. Po uplynutí zákonné lhůty nutné ke zveřejnění se RM 
k žádosti vrátí. 

Výsledek hlasování: 7 pro, Z: Plchová 
 
Žádost …, …, Pohořelice o povolení akce „Stavění máje a pálení čarodějnic“ dne 30.4.2014 na 
hřišti U Cihelny a souhlas s udělením výjimky z OZV č. 1/2011  pro pořádání této akce do 
02:00 hodin. 
Usnesení č. 6/94/14: RM souhlasí s konáním akce i  udělením výjimky z OZV č. 1/2011 
pro pořádání akce „Stavění máje a pálení čarodějnic“ dne 30.4.2014 na hřišti U Cihelny. 

Výsledek hlasování: 7 pro, Z: Mgr. Babčanová 
 
Žádost Kubant, s.r.o. Branišovice 200, o udělení výjimky z OZV č. 1/2011 pro konání akce 
„Narozeniny baru Pleasure Pub“, živá hudba dne 12.4.2014 od 17:00 do 00:00 hodin 
v uvedeném baru, Komenského 259, Pohořelice. 
Usnesení č. 7/94/14: RM souhlasí s  udělením výjimky z OZV č. 1/2011  pro pořádání akce 
„Narozeniny baru Pleasure Pub“ dne 12.4.2014 do konce tohoto dne, místo konání bar 
Komenského 259, Pohořelice. 

Výsledek hlasování: 7 pro, Z: Mgr. Babčanová 
 
Žádost ABK 99, s.r.o. Komenského 259, Pohořelice o souhlas s udělením výjimky z OZV č. 
1/2011 pro akci – zábavné odpoledne s ABK 99, živá hudba, dne 23.5.2014 od 18 do 24 hod. 
v areálu Pleasure Pub, Komenského 259.  
Usnesení č. 8/94/14: RM souhlasí s  udělením výjimky z OZV č. 1/2011  pro pořádání akce 
„Zábavné odpoledne s ABK 99“ dne 23.5.2014 do konce tohoto dne, místo konání areál 
Pleasure Pub, Komenského 259, Pohořelice. 
 

Výsledek hlasování: 7 pro, Z: Mgr. Babčanová 
 
Žádost …, … o souhlas s oplocením pozemku kolem jeho domu v lokalitě ul. Polní. 
Usnesení č. 9/94/14: RM souhlasí se vzhledem oplocení kolem domu na pozemku parc.č. 
3122/442, v lokalitě „Polní“, dle předloženého návrhu. 

Výsledek hlasování: 7 pro, Z: Mgr. Babčanová 
 
 
ad 6) Různé  
 
Zábor – stavební bazar Šilberský 
Žádost místostarosty o stanovisko rady města, zda vyzvat pana Šilberského o posunutí 
stávajícího oplocení na hranici pozemku p. č. 7485 k.ú. Pohořelice nad Jihlavou, nebo jednat o 
pronájmu pozemků města a platbě nájemného.  
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Usnesení č. 10/94/14: RM schvaluje jednat s p. Šilberským o posunutí stávajícího oplocení 
na hranici pozemku parc.č. 7485 v k.ú. Pohořelice nad Jihlavou. 

Výsledek hlasování: 7 pro, Z: místostarosta 
 
Ukončení NS dohodou se ZŠ Šumická 
Usnesení č. 11/94/14: RM schvaluje ukončení nájemní smlouvy č.j. NS 13/00 ze dne 
30.6.2000 uzavřené t.č. se Zvláštní školou Pohořelice, p.o., Šumická 727, Pohořelice 
dohodou, a to ke dni 30.6.2014. Dále rada města schvaluje ukončení nájemní smlouvy č. 
31/2011 ze dne 22.8.2011 uzavřené t.č. se Základní školou Pohořelice, p.o. Šumická 727, 
Pohořelice dohodou, a to ke dni 30.4.2014. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Plchová 
 
Pronájem tribuny na akci Slavnosti města. 
Místostarosta představil možnosti skládací tribuny. Proběhla diskuze radních nad umístěním 
tribuny o Slavnostech města. 
Usnesení č. 12/94/14: RM souhlasí s pronajmutím mobilní tribuny na akci Slavnosti 
města, konané v termínu 13.-15.6.2014 od BVV veletrhy Brno za finančních podmínek 
uvedených v nabídce. 

Výsledek hlasování: 7 pro, Z: místostarosta  
 
Sdělení Povodí Moravy ke stavu přípravy III. etapy PPO. Bližší informace podal starosta. 
Usnesení č. 13/94/14: RM bere na vědomí sdělení Povodí Moravy, že III. etapu plánu 
protipovodňových opatření města vede mezi prioritami. 

Výsledek hlasování: 7 pro, Z: starosta   
 
Návrh na uzavření smlouvy na provoz a měření radaru 
Usnesení č. 14/94/14: RM souhlasí s uzavřením Smlouvy o nájmu zařízení a o poskytování 
služeb se společností TGI Broker, a.s., a souhlasí s úpravou cenových podmínek za 
poskytované služby v souvislosti s provozem radaru na ul. Vídeňská. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: tajemník 
 
Starosta informoval o vývoji situace na ZŠ Šumická. K 1.7. dojde ke sloučení s obdobným 
školským zařízením v Želešicích. Zástupci města se zúčastnili jednání s radním JmK Mgr. 
Jandou ohledně převodu (výpůjčky) části inventáře ZŠ Šumická, potřebného pro školní výuku 
přecházejících žáků na ZŠ Vlasatice (inventář pro cca 10 žáků). 
 
Starosta informoval o výběrovém řízení na zhotovitele plochy před sportovní halou.  
Usnesení č. 15/94/14: RM schvaluje vyřazení společnosti Zajíc-Zborovský, Pohořelice, pro 
nesplnění podmínek zadání výběrového řízení.  

Výsledek hlasování: 7 pro, Z: Ing. Stejskal 
 
Usnesení č. 16/94/14: RM schvaluje společnost AlpineBAU, jako zhotovitele díla opravy 
plochy před sportovní halou a schvaluje uzavření smlouvy o dílo s tímto zhotovitelem. 
Cena  

Výsledek hlasování: 7 pro, Z: Ing. Stejskal 
 
Žádost SVJ nám Svobody 725 o zachování stávajícího způsobu vytápění v další topné sezoně.  
Usnesení č. 17/94/14: RM schvaluje dodávku tepla pro SVJ 725 na nám. Svobody. Úkol - 
upozornit SVJ nám. Svobody 725, že zachování současného způsobu topení povede 
zřejmě k výraznému nárůstu ceny za GJ dodaného tepla, protože SVJ bude muset nést 
související náklady spojené s chodem kotelny. 

Výsledek hlasování: 7 pro, Z: Mgr. Babčanová 
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Územně analytické podklady pro správní obvod ORP Pohořelice. Stavební odbor oslovil 5 
zpracovatelů územních plánů, kteří předložili své nabídky. 
Usnesení č. 18/94/14: RM schvaluje společnost AR projekt, Brno, jako zhotovitele 
územně-analytických podkladů pro správní obvod ORP Pohořelice. 

Výsledek hlasování: 6 pro, 1 proti Z: Ing. Hrstková 
 
Starosta informoval, o akci „Stavební úpravy a přístavba Brněnská 2“ – proběhlo výběrové 
řízení spojené s otevíráním obálek, starosta informoval o pořadí uchazečů, celkem se účastnilo 
8 uchazečů. Nejnižší nabídku podalo Calipsum, s.r.o., druhá firma Tocháček, s.r.o.. Společnost 
Calipsum, s.r.o., byla vyzvána k podání vysvětlení mimořádně nízké nabídkové ceny. V den 
konání rady ještě neuplynula lhůta stanovená k podání vysvětlení. Výběr vítězného uchazeče 
proběhne na příští RM. 
 
Místostarosta informoval o výběrovém řízení na dodavatele elektrické energie. Došly čtyři 
nabídky, každá z nich obsahovala formální a věcné chyby. 
Usnesení č. 19/94/14: RM souhlasí se zrušením výběrového řízení na dodavatele elektrické 
energie z důvodu nedodržení zadaných podmínek žádným z uchazečů. RM souhlasí 
s nákupem elektrické energie prostřednictvím firmy Komoditní burza Kladno. 

Výsledek hlasování: 7 pro, Z: místostarosta 
 
Starosta informoval o záměru společnosti Malý Vinohrad o zvednutí základní desky domů na 
ul. Znojemská od tzv. „Růžovek“ po odbočku do bývalých kasáren (3 bytové domy), město pak 
může posunout sloupy VO. Je to levnější varianta, než provádět rozsáhlé stavební úpravy 
(stavbu zídky). 
Usnesení č. 20/94/14: RM akceptuje návrh na zvýšení úrovně základní desky  budoucích 
bytových domů na ul. Znojemská a přeložku veřejného osvětlení v tomto úseku. 

Výsledek hlasování: 7 pro, Z:starosta 
  
Informoval o plánu stavby chodníků ve Smolíně, část pozemků, kde mají vést chodníky, vede 
po pozemcích České republiky. Hospodařící složka státu ÚZSVM by byla ochotna převést 
zasažené pozemky na Město Pohořelice, za předpokladu, že město uhradí náklady na pořízení 
geometrického plánu na oddělení pozemků. Geometrický plán bude stát odhadem do 40 tis. Kč. 
Usnesení č. 21/94/14: RM souhlasí s návrhem ÚZSVM a souhlasí s uhrazením nákladů 
spojených s pořízením geometrického plánu. 

Výsledek hlasování: 7 pro, Z:starosta 
 
Místostarosta předložil výzvu ÚZSVM k podání žádosti o převod pozemku pod autobusovou 
zastávkou na ul. Znojemská.  
Usnesení č. 22/94/14: RM schvaluje záměr bezúplatného převodu pozemku parc.č. 560 
v k.ú. Pohořelice nad Jihlavou ve veřejném zájmu z vlastnictví ČR, příslušnost 
hospodaření ÚZSVM, do vlastnictví města Pohořelice. Návrh postupuje do ZM. 

Výsledek hlasování: 7 pro, Z: Mgr. Babčanová 
 
 
ad 7) Závěr 
 
Starosta města ukončil 94. schůzi RM v čase 18:10 hod. 
 
 
Zapsal a zpracoval: Mgr. Kejík 



6 
 

Dne: 9.4.2014 
 
 
 
 
 

Ing. Josef Svoboda       Bc. Miroslav Novák, DiS. 
    starosta města           místostarosta města 


